
Sant Celoni

EL 9 NOU

El director general d’Ur-
banisme de la Generalitat, 
Agustí Serra, s’ha compro-
mès a estudiar de nou la 
modificació urbanística que 
proposa l’Ajuntament de 
Sant Celoni per permetre la 
construcció del futur Hos-
pital a Can Riera de l’Aigua. 
La Comissió Territorial 
d’Urbanisme de Barcelona 
va anul·lar el pla perquè con-
siderava que no estaven ben 
resolts els accessos i exigia 
que, abans, es fes un nou nus 
de connexió amb la carretera 
C-35 i la carretera de Gualba.  
L’Ajuntament recorda que 
la Generalitat va tramitar 
l’Àrea Residencial Estratè-
gica en aquests mateixos 
terrenys sense requerir la 
remodelació del nus viari, tot 
i que el pla no només preveia 
fer el nou hospital sinó tam-
bé 500 habitatges, una resi-
dència de 100 llits, ampliar 
l’escola i incorporar la masia 
com a centre cultural.

La Generalitat 
estudiarà la 
proposta de Sant 
Celoni per fer   
el nou hospital 

Divendres, 21 d’octubre de 2011
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Dimecres, l’alcaldessa i regidors del govern hi van entrar per primera vegada

La Garriga ja té les claus 
del magatzem de Can Luna
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Dimecres, l’alcaldessa i tres regidors del govern van entrar per primer cop al magatzem de Can Luna

La Garriga

J.M.

Aquest dimecres al migdia, 
l’alcaldessa de la Garriga, 
Meritxell Budó, i tres regi-
dors del seu equip de govern 
van entrar per primer cop 
al magatzem de Can Luna, 
la primera peça d’aquesta 
cèntrica fàbrica de tovallo-
les que, segons un conveni 
de permuta subscrit fa uns 
anys, d’aquí a dos anys ha 
de passar totalment a pro-
pietat municipal. Segons 
aquest acord, a canvi de la 
totalitat del recinte de la 
fàbrica i d’un hort adjacent, 
l’Ajuntament dóna un solar 
al polígon de Can Terrers 
completament urbanitzat. 
Ara mateix, la propietat de 
Can Luna ja té el solar a punt 
des de fa uns mesos al carrer 
Bages per fer-hi una nova 
fàbrica –si així ho vol– però 
la cessió de la totalitat de 
l’antiga fàbrica s’ha dilatat 
fins al mes de novembre de 
2013 en virtut d’una pròr-

roga que van demanar. Tot 
plegat s’ha de formalitzar 
davant de notari aquest pro-
per dilluns 24 d’octubre.

L’edifici del magatzem del 
qual ara l’Ajuntament ja té 
la clau té tres plantes i està 

en bon estat de conservació, 
segons assenyala l’alcaldessa 
després de la primera visita 
que hi han fet. Budó diu 
que de moment ni hi podran 
fer res d’extraordinari per-
què no tenen ni projecte ni 

pressupost. De tota manera, 
apunta que l’edifici pot tenir 
una utilitat immediata com 
a magatzem de materials de 
moltes entitats que en neces-
siten, com els geganters o els 
grups de teatre.


